

STYREMØTE I LJOSLAND VEST VELFORENING

Dato : 25. februar 2017 kl 16.30
Sted : Ljosland Skisenter (varmestua)

Deltakere : Tor Sverre Bentsen
Anne-Lill Fjell Roland
Anders Emanuelsen
Ove Olsen
Edvard Repstad (fra kl 16.45)

Forfall :
Henry Verdal

SAK	OPPGAVER	ANSV.	DATO
13/2017	Referat fra forrige styremøte : Referat ble gjennomgått, og enkelte punkter korrigert.		
14/2017	Hytteutbygging i Ørnefjell 2 - Info v/Oddmund Ljosland : Potensielt berørte hytteeiere i Ørnefjell 2, samt velforeningen har nylig fått informasjon om en mulig reguleringsendring for å bygge flere hytter. Dette gjelder 2 eller 3 områder i nevnte område. 24 februar ble det invitert til møte med mulig berørte hytteeiere for å informere om planene, samt gi hytteeiere mulighet for å fremme synspunkter omkring foreløpige planer. I grove trekk ble det skissert følgende planer : <ul style="list-style-type: none">- Området innenfor Asle Ljosland sin hytte - potensiale for 6-8 hytter- Fra bauta-steien "Velkommen til Ørnefjell 2" og oppover lia (andre siden av veien) - potensiale for 10-15 hytter. Det var sterke reaksjoner mot hytter opp mot toppen, så det blir neppe aktuelt.- Område mellom Farevassnuten (området til Ole Tommy Egernes) og opp mot hyttene øverst i Ørnefjell 2. Det var sterke reaksjoner mot hytter opp mot toppen, så det blir neppe aktuelt. Oddmund Ljosland er grunneier, bor på Ljosland, og er opptatt av at dette er deres livsverk. Han ønsker dette gjennomført på en måte som ikke skaper ufred med eksisterende naboer. En sannsynlig utbyggingsavtale vil kunne innbringe ca 30.000 kr per hytte til utbedring av eksisterende infrastruktur (løypenett/nye løyper). Styret fikk en grundig gjennomgang av Oddmund sine tanker. Det ble imidlertid presisert at dette er en tidlig fase, og at ingen "tog er gått ennå". Likeledes ble det presisert at det fremdeles kan være hytteeiere som ikke har fått nødvendig informasjon ennå. Dette av mer praktiske årsaker som manglende kontaktinfo. Dette vil fremskaffes slik at nødvendig info blir gitt til alle mulige berørte hytteeiere. Tidshorisonen på dette er uklart.		
15/2017	Brøyteutgifter : Styret v/Anders og Ove (styremedlemmer) har gjennomført møte og diskutert løsninger for å redusere brøyteutgiftene. Vi må avklare hva som brøytes utover hovedveinettet. Sannsynligvis er dette en god del mer enn p-plassene ved Farvatn. Velforeningen skal kun betale felleskostnader for hovedveinett Styret vil gjennomføre en befaring sammen med Oddmund Ljosland når snøen er borte (mai/juni). Vi vil da diskutere/fastsette mulige begrensninger som vil tre i kraft fra sesongen 2017/2018.		

16/2017 Eventuelt :

a) **Tilskudd til Turistforeningen :**

Avslutning av LVV sitt tilskudd til Lakkenstova gjøres gjeldende etter sesongen. Dette som en korrigerering til sak 3/2017 (punkt 03-03) i styremøte 19/12-16.

b) **Velkontingent - spesifisering :**

Tor-Sverre og Anders har sammen med regnskapskontoret fremskaffet tallmateriale som beskriver hva kontingenten brukes til. Dette vil bli publisert på websiden.

10.03.2017

E.Repstad